
Komisja Infrastruktury   

Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim     Kraków, dnia 10 listopada .2022 r. 

 

PROTOKÓŁ Nr 47/2022 

Komisji Infrastruktury 

z dnia 07.11.2022 od godz. 18:00 do godz. 20:00 

Miejsce: siedziba Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim, ul. Kurczaba 3 

Posiedzenie zdalne za pośrednictwem aplikacji MS Teams. 

 

1. Posiedzeniu komisji przewodniczył: 

Adrian Malik – przewodniczący komisji  

Stwierdzenie quorum (wg listy obecności) 

Skład osobowy komisji: 13 osób 

W posiedzeniu komisji udział brało 12  członków. 

2. Przyjęcie porządku obrad - głosowanie: za: 12 przeciw: 0 wstrzymujących się: 0 

3. Rozpatrzenie korespondencji skierowanej do Komisji 

Ad1) Pismo z dnia 4.10.2022 z Wydziału Gospodarki komunalnej w sprawie uchwały Rady 

Dzielnicy XII numer XLVI/554/2022 a/a 

Ad2) Pismo z dnia 10.10.2022 od ARGE dotyczące wydania opinii do projektu „Budowy drogi 

łączącej ulicę Jakubowskiego z ulicą Kosocicką w Krakowie.  

Należy zaprosić przedstawiciela firmy na sesję Rady w dniu 15.11. 2022 r.  

Ad3) Pismo z dnia 11.10.2022 od Miejskiego Inżyniera Ruchu w Krakowie w sprawie 

wprowadzenia progów zwalniających na ulicy Konrada Wallenroda w Krakowie  

Projekt uchwały , głosowanie  za 0/przeciwko 12/ wstrzymało się 0 głosów 

Ad4) Email z dnia 11.10.2022 w sprawie realizacji uchwały w sprawie doświetlenia ulicy 

Lakowej w Krakowie 

Wystosować pismo do mieszkanki informujące, że za  realizacje odpowiedzialny jest ZDMK 

Rada w przypadku pojawienia się wolnych środków może je przeznaczyć na dobudowę 

oświetlenia 

Ad5)  Pismo z dna 11.10.2022 od Zarządu Transportu Publicznego w Krakowie w sprawie 

uchwały Rady Dzielnicy numer XLVII/565/2022 z dnia 20.09.2022 a/a 

Ad6) Email z dnia 14.10.2022 w sprawie powstałej dziury w chodniku przy ulicy Schweitzera 

1 a/a 

Ad7) Email z dnia 15.10.2022 w sprawie doświetlenia przejścia dla pieszych przy ulica Mała 

Góra 71 w Krakwie. 

Pismo do ZDMK.  

Ad8) e-mil z dnia 14.10.2022 w sprawie problemów z wyjazdem z prywatnego parkingu ma 

ulicy Konrada Wallenroda  



Z uwagi na ograniczone miejsca parkingowe oraz zasadny montaż lustra drogowego,  który 

nastąpi przez Spółdzielnie Mieszkaniową Nowy Prokoicm Rada dzielnicy negatywnie opiniuje 

wniosek .  

Ad9) Pismo z dnia 18.10.2022  od Zarządu Dróg Miasta Krakowa w sprawie wykonania 

chodników oraz odwodnienia w ciągu ulicy Półłanki w Krakowie 

Pismo ZDMK przesłać od wspólnoty mieszkaniowej. Napisać pismo do Wydziału Miejskiego 

Inżyniera Ruchu o przesłanie aktualnego projektu organizacji oznakowania poziomego ulicy 

Półłanki po przeprowadzonej tegorocznej nakładce asfaltowej.  

Ad10) Pismo z dnia 17.10.2022  od Miejskiego Inżyniera Ruchu w sprawie rozszerzenia strefy 

ograniczenia prędkości na całym odcinku ulicy Małkowskiego w Krakowie. 

Projekt uchwały opiniujący pozytywnie zaproponowane rozwiązanie 

Głosowanie : 10 głosów za, 0 przeciwnych/ 1 wstrzymujący się   

Ad11) Pismo z dnia 18.102022 od Zarządu Dróg Miasta Krakowa w sprawie wprowadzenia 

znaków B-36 oraz słupków blokujących na ulicy Spółdzielców 8 w Krakowie. 

Projekt uchwały- opinia Negatywna  

Projekt przyjęty jednogłośnie 12 głosami 

Ad12) Pismo z dnia 20.10.2022 od Zarządu Dróg Miasta Krakowa w sprawie budowy 

oświetlenia przy ulicy Teligi w okolicy Szkoły Podstawowej numer 5 w Krakowie.  a/a 

Ad13)Pismo z dnia 20.10l2022 od Wydziału Gospodarki Komunalnej w Krakowie w sprawie 

wydłużenia terminu zbierania opinii do koncepcji budowy linii tramwajowej do os. Rżąka w 

Krakowie a/a 

Ad14) Pismo z dnia 24.10.2022 od Spółdzielnia Mieszkaniowa Prokocim Nowy w sprawie 

zniszczonego ciągu pieszego przy ulicy Teligi  w Krakowie. 

Pismo przesłać do ZDMK 

Ad15) Pismo z dnia 20.20.2022 od Wydziału Gospodarki Komunalnej w Krakowie w sprawie 

usunięcia koszy do segregacji śmieci przy ulicy Laskowej w Krakowie. a/a 

Ad 16) Wniosek Panu Janusza Zadwórny w sprawie  wprowadzanie zmian w organizacji 

drogi wewnętrznej na osiedlu Rżąka na drogę jednokierunkową 

Projekt przyjęty jednogłośnie 12 głosami 

4. Sprawy bieżące.- brak 

5. Oświadczenia i komunikaty-brak 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie nr 47 zakończył o godz. 20:00 przewodniczący Komisji pan Adrian Malik  

Protokołował: Adrian Malik   

           Przewodniczący Komisji: 

                      Adrian Malik  

 


